

Title (en)
Safety barrier.

Title (de)
Mobilzaun.

Title (fr)
Barrière de sécurité.

Publication
EP 0657585 A1 19950614 (FR)

Application
EP 94460045 A 19941125

Priority
FR 9314418 A 19931126

Abstract (en)

The present invention relates to a safety barrier comprising a vertical frame (1) consisting of an upper rail (2) and two uprights (3), and a lower rail (4) connected, on the one hand, by its ends to the uprights (3) of the said frame (1) and, on the other hand, to the upper rail (2) of the said frame (1) via bars (5). The said lower rail (4) is bent at its ends in order to form a central longitudinal member (6) parallel to the upper rail (2) and two lateral crosspieces (7). <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne une barrière de sécurité comprenant un cadre vertical (1) constitué par une lisse supérieure (2) et deux montants (3), et une lisse inférieure (4) reliée d'une part, par ses extrémités aux montants (3) dudit cadre (1), et, d'autre part, à la lisse supérieure (2) dudit cadre (1) par l'intermédiaire de barreaux (5). Ladite lisse inférieure (4) est coudée à ses extrémités afin de former un longeron central (6) parallèle à la lisse supérieure (2) et deux traverses latérales (7). <IMAGE>

IPC 1-7
E01F 13/00

IPC 8 full level
E01F 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
E01F 13/022 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] FR 2068076 A5 19710820 - SCHEPMANS HERMINE
- [Y] BE 750480 R 19701016 - SCHEPMANS HERMINE
- [Y] NL 67750 C 19510416
- [A] DE 8916088 U1 19930729

Cited by
EP1865111A1; FR2737900A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI NL PT

DOCDB simple family (publication)
EP 0657585 A1 19950614; FR 2712903 A1 19950602; FR 2712903 B1 19960119

DOCDB simple family (application)
EP 94460045 A 19941125; FR 9314418 A 19931126